
P r o t o k ó ł  Nr 58/22 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarczej z 5 grudnia 2022 r.  

 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki,  

w godz. od 16
15

 do 17
50

.    

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności,  

2) pan Witold Putyrski zastępca burmistrza Trzcianki. 

 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył, witając wszystkich radnych oraz gości, Przewodniczący 

komisji Tomasz Tomczak.  

 

Ad 2)  Przewodniczący komisji Tomasz Tomczak przedstawił porządek 

posiedzenia. Radni nie mieli uwag. Obrady przebiegały zgodnie z poniższym 

porządkiem.  

 

Porządek obrad:  

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 57/22 z 21 listopada 2022 r. 

4. Prace nad projektem budżetu gminy Trzcianka na 2023 rok. 

5. Sprawy wniesione na posiedzenie Komisji. 

6. Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy. 

7. Wnioski i zapytania radnych. 

8. Zamknięcie posiedzenia.                                    

Ad 3) Przyjęcie protokołu Nr 57/22 z  21.11.2022 r.  

Protokół Nr 57/22 z posiedzenia Komisji Gospodarczej z 21.11.2022 r. został 

przyjęty w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymujących  0. 

Ad 4) Prace nad projektem budżetu gminy Trzcianka na 2023 rok. 

Pan W. Putyrski zwrócił uwagę, że budżet na 2023 rok jest trudny. Widać dużą 

różnicę w dochodach, co jest związane z przejęciem zadań związanych z wypłatą 

świadczenia 500+ przez ZUS. Najgorsza sytuacja jest w dochodach i wydatkach 

bieżących, jest na znacznym minusie i oszczędności, które pojawią się w ciągu 
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roku, muszą być przeznaczone na pokrycie wydatków bieżących, szczególnie 

oświaty. Wydatki majątkowe opiewają na kwotę przeszło 18 mln zł, tegoroczny 

budżet przekraczał 24 mln zł. Duża część środków na wydatki majątkowe to 

dotacje w ramach Programu „Polski Ład”, bądź dofinansowanie z innych 

programów. Z własnych środków pokrywa się realizację drogi na  

os. Poniatowskiego oraz planowaną budowa ronda ul. Mickiewicza i ul. Staszica. 

Budowa sali przy SP Nr 3 czy budowa remizy OSP w Nowej Wsi, Przychodni 

Zdrowia w Siedlisku to środki w 98% pochodzące z dotacji z programów 

rządowych.  

 

Dyskusja nad projektem budżetu 2023: 

 

Radny T. Tomczak pytania: 

- budowy sali gimnastycznej przy SP Nr 3 oraz termomodernizacja GP Nr 4  

w Trzciance – nie jest to obiekt taki jak w Łomnicy i Białej, ale typowy obiekt 

sali sportowej, planowana kwota wystarczyła zadanie? 

Pan W. Putyrski wyjaśnił, że może być problem ale to okaże się po przetargu, 

natomiast w pierwszej kolejności będzie to realizacja tradycyjnej sali sportowej, 

na zapleczu SP Nr 3, projekt jest na etapie końcowego opracowania, do końca br. 

powinno być pozwolenie na budowę, pozostała dokumentacja konieczna do 

przetargu będzie gotowa do końca stycznia 2023 r. Przetarg planowany na luty 

2023 r. Złożono wspólny wniosek z termomodernizacją GP Nr 4.  

- dział 801 rozdz. 80101 – wstępna kwota dotacji dla Katolickiej Szkoły 

Podstawowej 10.073,00 zł i 10.693,00 na ucznia, dotacja dla Szkoły Podstawowej  

w Przyłękach oraz Rychliku 17.161,00 zł i 17.808,00 – skąd taka różnica? 

- dział 900 rozdz. 90002 gospodarka odpadami – czy zaplanowano wydatki na 

Punkt Przeładunkowy na PSZOK?  

Pan W. Putyrski odpowiedział, że na Punkt Przeładunkowy na PSZOK wydatków 

nie zaplanowano. Obecnie zadanie jest na etapie przygotowywania decyzji 

środowiskowych.  Procedury te trwają dość długo, wszystko wskazuje na to, że 

będzie wymagany raport oddziaływania na środowisko.  

- dział 900 rozdz. 90004 utrzymanie zieleni w miastach i gminach – utrzymanie 

terenów zieleni - czy zaplanowano nasadzenia przy Pomniku Niepodległości? 
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Pan W. Putyrski wyjaśnił, że nie zna szczegółowego planu nasadzeń w tym 

rejonie.  

- rozdział 70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami – co oznacza zapis: 

zarządzanie spadkiem – 27.587,66 zł?  

- czynsz za wynajem ścian pod murale 2.000 zł ? 

 

Pan W. Putyrski gmina otrzymała w spadku mieszkanie w budynku 

wielorodzinnym w Dłużewie. Czynsz dotyczy murala przy ul. Mochnackiego – 

rondo.  

 

Radny J. Łastowski  

- budowa dróg na os. Poniatowskiego – inwestycja będzie realizowana ze 

środków własnych, jak zrozumiał, nie zewnętrznych. Czy prawdą jest, że ostatni 

przetarg na realizacje tej drogi wyniósł 5.100.000, 00 zł, a obecnie planuje się 

prawie 6.500.000 zł.  

Pan W. Putyrski wyjaśnił, że przetarg na budowę drogi na os. Poniatowskiego był 

organizowany trzy razy, w tym roku dwa razy, wykonawca nie podpisał umowy, 

bo okazało się, że nie doszacował kosztów. Na podstawie zapisów WPF 

rozpisano przetarg i podpisano umowę na realizację tej inwestycji, decydując się 

na ten czas finansowania jej w całości ze środków własnych, natomiast złożono 

powtórny wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg celem pozyskania 

dotacji. Przypomniał, że w tym roku dotacja taka była przyznana ale ze względu 

na brak podpisania umowy po pierwszym przetargi i braku oferentów po drugim, 

zrezygnowano z budowy drogi. Otrzymano wówczas dofinansowanie na  

ul. Dąbrówki. Obecnie złożono wniosek i można liczyć na dofinansowanie tej 

budowy w wysokości 2.633.000 zł. Umowa zawarta z wykonawcą, z realizacją do 

końca października 2023 r., opiewa na kwotę 6.077.000 zł.  

Radny R. Matkowski  

- porównywał budżet 2022 r. z projektem budżetu na 2023 r. – drogi na os. 

Poniatowskiego 5.578.000 zł, na 2023 r. również jest 5.600.000 zł. O co chodzi 

patrząc na oba budżety? 

- planuje się 191.000 zł opracowanie projektu wschodniej obwodnicy Trzcianki, 

w poprzednim budżecie był 375.000 zł – nie zapłacono, czy jest to dodatkowa 

kwota? 
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- planuje się 220.000 zł opracowanie projektu technicznego drogi dla rowerów  

z Siedliska do Trzcianki, było w poprzednim budżecie 100.000 zł? 

Pan W. Putyrski wyjaśnił, w zakresie projektu obwodnicy, na wniosek 

wykonawców, w związku z długotrwałą procedurą środowiskową, zgodnie  

z warunkami zawartej umowy, zawarto aneks przedłużający realizację tej 

inwestycji do kwietnia przyszłego roku. Na podstawie wcześniejszych uchwał 

Rady Miejskiej Trzcianki z planowanych wydatków na obwodnicę zdjęto 

planowaną kwotę. Zdecydowana większość tych wydatków pokrywana jest 

dotacją z Urzędu Marszałkowskiego.  W tym momencie na obwodnicę zapłacono 

wykonawcom 186.345 zł, pozostała część jest płatna po zakończeniu całości,  

a powinno to być do końca kwietnia 2023 r. W związku z tym przeniesiono kwotę 

na 2023 r. Poczyniono również odpowiednie zapisy w budżecie województwa 

wielkopolskiego.  

Wyjaśnił, że zgodnie z budżetem na budowę dróg na terenie gminy Trzcianka 

zaplanowano 7.058.000 zł. Z tej kwoty zrealizowano przebudowę ul. Staszica,  

budowę ronda Działkowców, przebudowę drogi na ul. Dąbrówki, budowę zjazdu 

z drogi nr 180 na drogę nr 23, budowę dróg z płyt jomb. Realizowane są obecnie 

drogi na ulicach H.Sienkiewicza, Herberta, M. Skłodowskiej-Curie, Chrobrego  

i Batorego. Nie rozpoczęto jeszcze dróg na os. Poniatowskiego z płyt jombo. 

Zaangażowanie wynosi 7.016.000 zł. Zwrócił uwagę, że na os. Poniatowskiego są 

realizowane dwa zadania: drogi z płyt jomb i droga Poniatowskiego. Drogi z płyt 

jombo - środki są w budżecie tegorocznym. Będzie prośba o zatwierdzenie tego 

wydatku jako niewygasający, bo wiele rzeczy wskazuje na to, że wykonawca nie 

zrealizuje tego do końca roku. W WPF była zapisana kwota, która pozwoliła na 

rozstrzygnięcie przetargu i rozpisanie umowy na drogę od ul. Gorzowskiej do  

ul. Witosa, z budową kanalizacji deszczowej. Umowa jest na kwotę 6.077.000 zł. 

Jest ryzyko nie otrzymania dofinansowania ale jest to jedyny wniosek i kwota 

2.633.000 zł uwolniłaby się. Stąd też w budowie dróg wymieniono kilka zadań, 

które mają szansę na realizację. Na drogę dla rowerów z Trzcianki do Siedliska 

była kwota 220.000 zł, na opracowanie projektu technicznego. Gmina realizuje 

zadanie, które należy do województwa. Uzgodnienie projektu, umowy, 

specyfikacji nadal trwa. Być może uda się do końca roku uzyskać akceptację i na 

początku roku rozpisać przetarg.  
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Radny R. Matkowski 

- budżet BPiCK – zapisano środki dotacji celowej w kwocie 210.000 zł na 

organizację imprez: Majówka, Dożynki, Dni Trzcianki, czy w tym przewidziano 

organizację Nocy Świętojańskiej?  

 

Pan W. Putyrski wyjaśnił, że w tym środkach są również środki na Noc 

Świętojańską.  

 

Radny M. Dąbrowski 

- rozdział 70007 gospodarka mieszkaniowym zasobem gminy 1.736.080 zł – 

180.000 zł budowa dwóch budynków komunalnych wielorodzinnych oraz 

105.000 zł modernizacja budynków komunalnych – zdaniem radnego są to małe 

pieniądze; 

- wydatki w zakresie gospodarki zasobem komunalnym 1.050.000 zł w tym 

remonty, czynsze do wspólnot, media, utrzymanie budynków, przeglądy i nic 

więcej. Prosił aby się do tego odnieść.  

- rozdział 70095 pozostała działalność wydatki majątkowe w kwocie 250.000 zł 

na wykupy nieruchomości – jakie nieruchomości będą wykupowane?  

 

Pan W. Putyrski wyjaśnił, że od wielu lat w wydatkach majątkowych planowane 

są środki na wykup nieruchomości, czyli na wypłatę odszkodowań za grunty 

przejęte pod drogi gruntowe, uchwalane w miejscowych planach 

zagospodarowania przestrzennego. Właścicielom terenów, które w planie 

przeznaczone są pod drogi, należą się odszkodowania. Od kilku lat kwoty rzędu 

200-300.000 zł są planowane.  

Dział 700 gospodarka mieszkaniowa – podkreślił, że jest to budżet przetrwania. 

Jest to wykonywanie niezbędnych zadań bieżących związanych z utrzymaniem 

zasobów. W tym roku było 990.000 zł na modernizację budynków komunalnych, 

nie licząc wydatków na projekt techniczny czy termomodernizację 

wielorodzinnych lokali przy ul. Kopernika i Sikorskiego. Na 2023 r. nie ma 

takich zadań. Nie ma planowanych inwestycji na zasobach mieszkaniowych,  

z wyjątkiem dokończenia projektu i wystąpienia o dofinansowanie na budynki 

przy Powstańców Wielkopolskich. Dotacja może wynieść 80% kosztów budowy, 

a nawet mówi się o 90%. Dokumentacja powinna być zrobiona do kwietnia 2023. 

Jest podpisana umowa z TTBS na zarządzanie zasobami mieszkaniowymi gminy, 

która obowiązuje do końca 2023 r.  
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Radna W. Szukajło 

Poinformowała, że z informacji uzyskanej podczas posiedzenia Komisji Spraw 

Społecznych, w środkach na Dni Trzcianki jest ujęta również Noc Świętojańska.  

Wyraziła wątpliwość czy kwota 210.000 zł na tak duże imprezy wystarczy, przy 

obecnych kosztach, tym bardziej, że są w tym również Dożynki.  

- koszty utrzymania Hali Sportowo-Widowiskowej w Trzciance – czy kwota 

239.400 zł zapisana w projekcie budżetu uwzględnia wzrost kosztów mediów,  

w jakim procencie, jak to się ma do roku bieżącego? 

- publiczny transport zbiorowy na terenie Powiatu – nasza gmina dokłada się do 

tego zadania w ramach porozumienia z powiatem w kwocie 30.750 zł; od 

stycznia wzrost paliwa, obawy że koszty będą większe. 

Wyraziła swoje zdanie na temat budowy pływalni i zabezpieczonej kwoty 

500.000 zł, jako wydatek inwestycyjny. Zdaniem radnej należałoby przerwać 

działania związane z budowaniem pływalni, która będzie obiektem deficytowym, 

będzie dużym problemem finansowym. Temat do przemyślenia, pogodzenia się z 

tym, że projekt trafi do szafy.  

- wyraziła swoje zdanie na temat budowy bieżni na OSiR, mając nadzieję że 

temat powróci do ponownej decyzji Rady, 

- rezerwa celowa na upowszechnianie kultury fizycznej kwota 385.000 zł  

w konkursie ofert – czy to poziom roku bieżącego,  

Wyraziła swoją opinię sprzeciwu wspierania klubów sportowych poza 

konkursem, nie zgadzała się na przyznawanie stowarzyszeniom dodatkowych 

środków pod koniec roku na podstawie wniosków, w ramach środków na 

promocję gminy.  

- wydatki 75022 – czy kwota diet to poziom roku 2022, czy nie planuje się 

podwyżki? 

-  rozdział 75022 – pozostałe wydatki kwota 9.800 zł – na co przeznaczone?   

Wyraziła nadzieję, że uda się opracować program prozdrowotny, uzyskać 

pozytywne oceny odpowiednich instytucji, zabezpieczyć środki na szczepienia 

przeciwko wirusowi brodawczaka ludzkiego HPV i spróbować taki program 

wprowadzić w naszej gminie.  

 

Pan W. Putyrski wyjaśnił, że podpisane porozumienie w sprawie transportu 

publicznego zagwarantowane są takimi wydatkami, gdy będą większe, zapewne 

trzeba będzie dołożyć. Temat basenu – umowa na projekt została podpisana. Rada 

Miejska podjęła uchwałę wyrażającą zgodę na nabycie nieruchomości. W tym 

roku zostanie podpisany akt notarialny, część zapłaty z wydatków tegorocznych, 

pozostała część wydatków przyszłorocznych oraz umowa na projekt techniczny. 
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Zerwanie umowy to 15% kar umownych. Nie jest to jeszcze decyzja o budowie. 

Trzeba będzie pozyskać pozwolenie na budowę oraz dofinansowania. Taką 

decyzję trzeba będzie podjąć.  

Temat bieżni – są informacje, że dofinansowanie będzie wyższe niż 400.000 zł,  

o której mówił burmistrz na sesji. Gmina otrzymała projekty umów na 

dofinansowania budowy hal sportowych na wsiach. Kwotę 2.680.400 zł gmina 

otrzyma zwrotu za wydatki, które będą poniesione na ich budowę. Uwolniona 

kwota, plus dotacja Urzędu Marszałkowskiego z Ministerstwa Sportu, wystarczy 

na całą inwestycję, łącznie z oświetleniem i zapleczem magazynowym.  

 

Radny J. Łastowski  

Dotacja dla BiCK wynosi 3.490.000 zł i jest znacznie wyższa od tegorocznej – ile 

z tej kwoty w rozbiciu na organizację zaplanowanych imprez, ile na płace, koszty 

administracyjne.  

 

Pan W. Putyrski wyjaśnił, że w roku bieżącym na BiCK było 3.080.656 zł.  

W projekcie jest planowana o 13,29% wyższa kwota.  

 

Radny R. Matkowski  

Odniósł się do tematu budowy basenu, jego zdaniem nie wyobraża sobie aby 

wyrzucić tak projekt za 300.000 zł. Odnośnie wypowiedzi, że będą szukane 

dofinansowania przez burmistrza powtórzył, że dofinansowanie jest dostępne do 

31 marca 2023 r.  

W budżecie są środki na Dni Trzcianki oraz na organizację Heartbeat Festiwal 

kwota 50.000 zł. Można by włączyć to do BiCK, współpraca pomogłaby 

Stowarzyszeniu Gramy z Sercem, który organizuje festiwal. Ostatnio zostali 

pozostawieni sami sobie i impreza przyniosła straty. Wsparcie BiCK może 

przyniosłoby lepszy efekt.  

Skoro jest to budżet przetrwania to może zrezygnować z publikacji 

promocyjnych, materiały i usługi związane z promocją, są to wydatki 

niepotrzebne. Na materiały promocyjne, od momentu uchwalenia przez Radę, iż 

logo ma się nie pojawiać, wydano ponad 190.000 zł. Napis na ścianie 1.790 zł. 

Na WOŚP w budżecie gminy zabezpieczono 5.000 zł. Radny R. Matkowski 

proponował aby zwiększyć tę kwotę, co najmniej ją podwajając.  

Proponował zwiększyć składki dla Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów 

oraz Uniwersytetu Trzeciego Wieku o 5.000 zł. Obie organizacje mogłyby 

wyremontować fontannę w parku III Wieku.  
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Radny W. Perski  

- dział 801 rozdział 80195 pozostała działalność – budowa sali gimnastycznej 

przy SP Nr 3 i termomodernizacja GP Nr 4 – dofinansowanie było blisko 10 mln 

zł i zadanie jest rozbite na dwa lata? Jak posunięte są prace i czy będzie to typowa 

sala gimnastyczna o trwałej konstrukcji, bo planowana kwota to 6.100.000 zł, jest 

mniejsza od otrzymanej dotacji?  

- dział 900 rozdział 90004 utrzymanie zieleni w miastach i gminach – był okres  

w gminie, że brakowało na koszenie traw i nie widać wyszczególnionej pozycji 

na koszenie traw, jaką na to przeznaczono kwotę, czy nie będzie brakowało; 

- dział 600 transport i łączność – rozdział 60016 – wydatki na odśnieżanie dróg 

publicznych 80.000 zł, dział 900 rozdział 90003 oczyszczanie miasta jest 590.000 

zł na zimowe utrzymanie dróg gminnych; Dlaczego to rozbicie i jakich dróg 

dotyczy?  

Pan W. Putyrski wyjaśnił, że dokumentacja techniczna sali gimnastycznej jest na 

ukończeniu, w grudniu wystąpią o pozwolenie na budowę na tradycyjną salę 

gimnastyczną. Inwestycja jest dwuletnia i tak są zaplanowane wydatki – 

6.100.000 zł rok 2023 i 5.000.000 zł w 2024 r. Do końca stycznia 2023 powinna 

być gotowa dokumentacja przetargowa aby w lutym rozstrzygnąć przetarg.  

Koszenie traw – w budżetach to nie było raczej rozbijane na oddzielne pozycje,  

a łącznie na utrzymanie zieleni. Zimowe utrzymanie – kwota zapisana w dziale 

600 dotyczy dróg publicznych gminnych na terenach wiejskich. Pozostała kwota 

jest na utrzymanie zimowe dróg gminnych wszystkich i chodników. Zgodnie  

z umową jest płacony ryczałt za gotowość świadczenia usług, ale osobno każda 

interwencja, posypywanie, odśnieżanie jest rozliczane. Zabezpieczono środki na 

przeciętne warunki, jakie były w poprzednim roku.  

 

Radny M. Dąbrowski  

- dział 851 ochrona zdrowia rozdział 85149 programy profilaktyki zdrowotnej – 

zaplanowano 30.000 zł – proponuję zwiększyć o dodatkowe 15.000 zł, pozwoli to 

kolejnej rodzinie z naszej gminy skorzystać  z programu, bo 30.000 zł wystarcza 

na dwie rodziny; 

- zgodził się z propozycją radnego R. Matkowskiego i prosił o dofinansowanie  

o kwotę 5.000 zł dla Uniwersytet Trzeciego Wieku i Związek Emerytów, 

Rencistów i Inwalidów, z przeznaczeniem na działalność statutową, a nie remont 

fontanny. Zadanie pozostanie w budżecie obywatelskim.   
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Zwrócił się z pytaniem, przekazując zapytanie mieszkańca Trzcianki, czy prawdą 

jest, że Urząd Miejski rozdaje czujniki gazu?  

Pan W. Putyrski odpowiedział, że na jego stan wiedzy nie są takie czujniki 

rozdawane.  

 

Radny R. Matkowski  

Wiele organizacji społecznych i stowarzyszeń złożyło wnioski. Było na ten cel 

ok. 470.000 zł na te organizacje, ale bardzo obcięto środki. Są wnioski złożone na 

Motorowodne Mistrzostwa Polski, Kajakowe Mistrzostwa Polski itp. 

W promocji jednostek samorządu terytorialnego zapisane jest 36.000 zł na 

konkursy, zawody i inne imprezy i są obawy, że te imprezy się odbędą.  

- rozdział 75075 – nagroda burmistrza 10.000 zł -  w poprzednim budżecie było 

to 8.000 zł, 

- może pozostawić składki na Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów oraz 

Uniwersytet Trzeciego Wieku ale w budżecie zaplanować 10.000 zł na 

odświeżenie fontanny; 

- prosił aby przychylnie spojrzeć na sprawy działkowców, którzy od kilku lat 

starają się o dofinansowanie, bo mogą zdobyć środki zewnętrzne; jest taka 

możliwość zdobycia środków w I kwartale przyszłego roku i jak to zrobić aby 

możliwość zmieniła się w dofinansowanie; 

- wydatek 20.000 zł na Przystań w celu doprowadzenia podłączenia do 

kanalizacji, natomiast na Przystań trudno się dostać i wynajęcie przez 

stowarzyszenie jest odpłatne, ewentualnie wystąpienie do burmistrza z prośbą o 

zwolnienie z opłaty.  Przyłącze energetyczne zrealizowali społecznicy do 

postawionego hangaru, dlatego może warto zrezygnować z pobierania opłat,  

a korzystający sami podłączyliby kanalizację.  

 

Radny W. Perski  

Przypomniał, że składał co roku wniosek do budżetu, poza tym rokiem, o remont 

fontanny przy zbiegu Sikorskiego i Dąbrowskiego. Miało być to zadanie dla ZIK.  

Pan W. Putyrski wyjaśnił, jak wygląda przeprowadzenie remontu fontanny  

w pełni, takiej która jest w obiegu niezamkniętym, jak to wiąże się z kosztami 

modernizacji na obiekt zamknięty z pełnym odrestaurowaniem.  
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Ad 5) Sprawy wniesione na posiedzenie Komisji. 

Nie było spraw wniesionych.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

Ad 6)  Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy 

Trzcianka.    

Radny J. Łastowski prosił o informację na temat realizacji ścieżki Trzcianka-

Sarcz oraz parkingu przy starej plaży.  

  

Pan W. Putyrski odpowiedział, że wiodącym w tej inwestycji jest Nadleśnictwo 

Trzcianka, przy udziale ZIK sp z o.o. w Trzciance. Umowa z wykonawcą została 

zawarta, zgodnie z którą do końca roku miejsca parkingowe mają być 

zrealizowane. RDW w Czarnkowie zobowiązał się w okresie wiosennym 

wykonać przejście dla pieszych.  

Kontynuując informację o realizacji zadań inwestycyjnych w tym roku zwrócił 

uwagę, że niestety będzie konieczna uchwała o wydatkach niewygasających, 

przesunięcia terminu realizacji na przyszły rok, z różnych powodów, np. braku 

materiałów budowlanych.  

Poinformował, jakie jeszcze inwestycje są zagrożone – dach na budynku  

w Radolinie, drogi z płyt jombo na ulicach os. Poniatowskiego, uruchomienie 

fotowoltaiki na SP w Łomnicy, projekt techniczny drogi nr 23 na  

os. Domańskiego, projekt techniczny sali przy SP Nr 3 będzie do końca stycznia.   

Pozostałe zadania są realizowane, zaangażowanie środków 97%.  

 

Ad 7) Wnioski i zapytania radnych.  

 

Radny J. Łastowski poruszył temat funkcjonowania Lubuszanina i wydatkami na 

ten klub, w kontekście zmian zarządu klubu. W projekcie jest kwota 200.000 zł 

dla Lubuszanina i na Akademię Reissa 100.000 zł. Jest to duży wzrost. Prosił  

o bliższe wyjaśnienia.  

 

Przewodniczący T. Tomczak prosił o przygotowanie tematów do planu pracy 

Komisji Gospodarczej na I półrocze 2023 r.  

 

Rany R. Matkowski poinformował, że na dniach zostanie przekazana radnym 

propozycja planu pracy Rady na 2023 rok.  
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Ad 8) Zamknięcie posiedzenia.        

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, przewodniczący Komisji  

Tomasz Tomczak, dziękując wszystkim za udział, zamknął posiedzenie.  

 

   Protokolant                                                                  Przewodniczący Komisji  

 

Marzena Domagała              Tomasz M. Tomczak 


